
 

 

 
 
 
 
Nr. 142/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 11 august 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, reprezentanții satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi Etelka - 
sat Chilieni, lipsind: Bálint Iosif, Cserey Zoltán-Mihály, Debreczeni László, Kelemen 
Szilárd-Péter, Kolcza István, Magyarósi Imola-Piroska. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1005/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Bună ziua. Prima dată facem 
prezența. Sunt Kondor Ágota și astăzi eu prezidez ședința extraordinară. Deocamdată 
facem prezența și apoi trecem la votul, să dați acordul pentru a prezida.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.r): ”Mulțumesc. Acum vă rog să votați alegerea mea în funcția de președinte de 
ședință, datorită lipsei d-lui Kelemen Szilárd-Péter și Kolcza István.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA, de acord.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „De acord.” 

 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Comăneci Liviu-
Vasile), HOTĂRÂREA NR. 232/2020. 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Avem două puncte, 
proiect de hotărâre și trei la diverse, D1, D2 și D3. Proiectul de hotărâre nr. 1 și 2 avem pe 



 

 

Dispoziție. Punctele D1, D2 și D3 vor fi prezentate și propuse de către viceprimar.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Eu aș dori să întorduc 

punctul D1 pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind finanțarea nerambursabilă din 
fonduri publice a proiectelor sportive din bugetul Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 
2020. 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”La diverse mai aveți 
propuneri? D2, D3? Așteptăm puțin.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Sunt prezent. Îmi cer scuze, 
dar am fost la o conferință de presă și acum am putut să ies. Să prezint punctul D2?” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Da, vă rog dl. primar.” 
Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „O secundă vă rog. Deci la 

punctul D2 este vorba de execuția bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe la 
data de 30 iunie 2020. La capitolul venituri a fost realizat în proporție de 47,33%, adică 
suma de 66.264.946 de lei...” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Nu trebuie prezentat. 
Deocamdată suntem la introducerea.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Îmi cer scuze, dar acum am 
intrat. Am înțeles. Deci propun punctul D2 și D3. D2, care se referă la execuția bugetului 
la 30 iunie 2020. Punctul D3 a fost propus de cineva?” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Nu a fost propus, numai 
punctul D1.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Punctul D3 se referă la 
dezlipirea unui teren situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, Cartierul Câmpul Frumos.. 
Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Dacă sunteți de acord 
cu introducerea separat pe ordinea de zi a punctelor D1...” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Liviu Comăneci sunt. N-
am reușit să intru, și aș vrea să vă spun că la punctul D1 nu particip la vot. Și mai am o 
rugăminte. În comisia juridică am votat din greșeală și vreu să-mi retrag votul. 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Deci se poate vota 
împreună D1, D2 și D3. Fiecare să spună. Începem votul.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „D1 - DA, D2 - DA și D3 - DA.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „D1 - DA, D2 - DA, D3 - DA.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „D1 - nu votez, D2 - DA, 

D3 - DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „D1 - DA, D2 - DA, D3 - DA.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1, D2 și D3 în ordinea de zi.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord cu 

introducerea punctelor D1, D2, D3.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA: (lb.r): „Sunt de acord, ca D1, 

D2, D3 să se introducă.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, D1, D2, D3 de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „D1 - de acord, D2 - de acord, D3 - 

de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r/lb.m): ”De acord cu D1, D2 și 

D3.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r/lb.m): „De acord cu D1, D2, D3.” 



 

 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „De acord cu D1, D2, 
D3.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r): „De acord cu introducerea punctelor 
D1, D2, D3.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „De acord cu D1, D2, D3.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Se înscrie cineva la 

diverse? 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Mă scuzați, dar s-a întrerupt. Sunt 

de acord cu D1 - DA, D2 - DA, D3 - DA.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumim.” 

 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, introducerea punctelor D1, D2 și D3 
pe ordinea de zi. 

”Acum votăm Ordinea de zi, cele două proiecte și 3 la diverse.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, de acord cu prezenta ordine de 

zi.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord cu toate proiectele.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Da.” 

 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: privind acordarea unor facilități la plata 
impozitului și taxei pe clădire, datorat de persoane juridice și anularea unor accesorii la 
obligațiile fiscale restante la data de 31 martie 2020, datorate de persoane juridice. 
Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar.  
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Propunem acordarea a 
trei tipuri de facilități fiscale, care sunt stipulate de codul fiscal, și anume: reducerea 
impozitului pe clădiri cu o cotă de 50% pe perioada stării de urgență pentru acele persoane 
juridice, care au fost obligat să întrerupă total activitatea, sau dețin certificatul pentru 
situații de urgență. A doua facilitate este scutirea de la plata taxei lunare pe clădiri, datorate 
de către persoane juridice, care sunt concesionari, locatari, titulari ai dreptului de 
administrare sau de folosință a unei clădiri proprietate publică sau privată a statului, pe 
perioada stării de urgență. A treia facilitate: anularea în cotă de 50% a obligațiilor de 
majorări de întârziere aferente obligațiilor principale restante la data de 31 martie. La fel, 
proiectul de hotărâre cuprinde și procedura de aplicare a scutirii de la plata taxei lunare pe 
clădiri, în anexa 2.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumim. Comisia nr. 
5 a făcut propuneri de modificare, trei propuneri de modificare. Este aici președintele 
comisiei să prezinte modificările, sau să prezint eu propunerile de modificare? În lipsa d-



 

 

lui președinte vă prezint eu propunerile de modificare. Deci la anexa nr. 3, punctul 2, 
alineat (2), litera c s-a făcut o modificare la data, în loc de 01 ianuarie 2020 - 15 decembrie 
2020, se propune ”01 aprilie 2020 și data depunerii cererii de anulare a accesoriilor, 
inclusiv”. Prima modificare. A doua: la anexa nr. 3, punctul 2, alineatul (3), litera a: 
”declarația rectificativă este depusă începând cu data de 01 aprilie 2020”, în loc de 01 
ianuarie 2020 și tot așa se modifică data. Punctul 3, a treia propunere: anexa 3, punctul 2, 
alineat (4): ”... în mod corespunzător condițiile prevăzute la art. 1, lit. b-e” se face ”pct. 2, 
alin. (2), lit. b-e.” Deci acestea sunt modificările, deci 1, 2, 3 și votăm dacă sunteți de acord 
împreună, dar specificați propunerile de modificare. Nu știu dacă aveți întrebări în legătură 
cu proiectul de hotărâre prezentat? Atunci trecem la vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „Sunt de acord cu modificările.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord cu modificările.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, de acord cu cele trei modificări 

introduse la proiectul de hotărâre.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Sunt de acord cu 

modificările propuse.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Sunt de acord cu modificările 

propuse.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „De acord cu 

modificările propuse.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „De acord.” 

 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, cele trei modificări. 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumim. Acum 

votăm proiectul de hotărâre nr. 1 cu modificările propuse.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu proiectul de 

hotărâre nr. 1.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 



 

 

 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 233/2020. 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Trecem la punctul nr. 

2.” 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 
87/2004 privind animalele nesupravegheate prinse pe teritoriul administrativ al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar.  

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.m/lb.r): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Sunt două modificări esențiale. Pe de o parte, având în vedere faptul că imobilul dispensar 
veterinar din str. Nicolae Bălcescu, unde erau adăpostiți temporar caii până acuma, nu mai 
este în proprietatea municipiului Sfântu Gheorghe, trebuie să punem la dispoziție un alt 
imobil. Deocamdată proprietarul ne permite să ducem acolo caii, dar cu termen lung acest 
lucru nu va funcționa. De aceea solicităm ca prin dispoziția primarului să putem la un 
moment dat, când va fi necesar să numim un alt imobil, unde putem adăposti temporar caii 
nesupravegheați. Pe de altă parte, având în vedere faptul că cei de la Comisia Europeană au 
stabilit niște norme, noi, în ceea ce privește identificarea caiilor și faptul că nu se pot 
sacrifica și utiliza pentru consum uman caii cu origini necunoscute, propunem eutanasierea 
și incinerearea acestora la un operator economic autorizat, pe cheltuiala proprietarului. Vă 
mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumim d-lui primar. 
Dacă are cineva întrebări?”  

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Dl. Cochior. S-au făcut 
modificările, observațiile făcute de Asociația Națională a Cadrelor Militare în Rezervă și în 
Retragere, cele două observații legat de acest act, de acest proiect.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Dar care au fost cele două 
observații?” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Am înțeles că acum la Nicolae 
Bălcescu nu este. Ați spus că se va muta în altă parte caii. Care este a doua destinație?” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Am spus foarte clar, că va fi 
stabilit prin dispoziția primarului, deci asta este solicitarea, pentru că în acest moment noul 
proprietar încă ne permite să aducem acolo caii, având în vedere faptul că intenționează să 
demoleze acel imobil, pe care încă nu l-a demolat, și până când va demola ne-a permis să 
aducem acolo caii. Deci nu avem în acest moment vreo problemă. În momentul în care va 
decide și va avea autorizație de demolare, atunci va trebui să desemnăm un alt imobil prin 
dispoziția primarului, asta solicităm prin această hotărâre.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „A doua observație ar fi 
modificarea textului Hotărârii Consiliului Local nr. 87/2004, cum va suna asta, acea 
modificare?” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Prin acest proiect de hotărâre 
modificăm HCL nr. 87/2004.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Mulțumesc.” 
Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Nu știu la ce vă referiți exact. 

Deci...” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Ați primit adresa de la... Să fie 

publică toate modificările conform Legii 52/2003, și atunci putem discuta.” 
Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „S-a făcut public pentru zece 

zile acest proiect de hotărâre.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Pentru că vedeți dumneavoastră, 

caii țiganilor și porcii nu e de azi, de ieri, sau de alaltăieri. Știți bine.” 



 

 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.r): „Nu înțeleg ce doriți exact.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Propunerea nr. 3, de exemplu eu n-

am înțeles. Actualizarea tarifelor prevăzută în anexa 3, în anexa la hotărârea nr. 87/2004, 
cu modificările și completările ulterioare. Suma care va fi cheltuită pe cai. Dacă e o sumă 
oarecare, nu din bugetul primăriei, din bugetul local.” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Dl consilier, și dl. primar, 
dacă îmi permiteți. În ședința comisiei juridice au discutat acele patru propuneri, lansate de 
organizația foștilor ofițeri și două observații au fost acceptate de către comisie, și după câte 
am înțeles, a fost postată pe site o variantă modificată cu acestea, și două propuneri au fost 
respinse: una, cu scoaterea imobilului din str. Nicolae Bălcescu, dar dl. primar a explicat de 
ce nu o scoatem, fiindcă deocamdată ne e la dispoziție. Și s-a făcut și actualizarea tarifelor, 
și în comisie s-a votat că tarifele au fost actualizate și sunt la un nivel corăspunzător. 
Celelalte două sunt postate pe site, și urmează să fie votate la propunerea comisiei juridice. 
Îl rog atunci pe președintele comisiei juridice, să le prezinte.” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Referatul Comisiei nr. 
I, în referat scrie: cu 6 voturi pentru, în unanimitate, și nu avem nici o propunere.” 

Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r): ”Dacă îmi 
perminteți, comisiile de specialitate au discutat materialul care deja are în cuprinsul său 
toate modificările care au fost acceptate de către inițiator. Din această cauză referatul 
comisiei juridice nu conține propuneri de modificare.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „Dacă îmi permiteți, d-na 
președinte. A fost și dl. Cochior prezent la ședința comisiei și din acest motiv - Ambrus 
Zsombor sunt - nu înțeleg ce nu înțelege...” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Aveți dreptate, am fost, dar n-am 
fost informat de treaba asta, ulterior am fost, și am pus întrebarea asta, pentru că dacă 
prinzi porcii... Și este pesta porcină, nu poți băga porcii între... În mijlocul localității, să 
infectezi. Și caii sunt înregistrați și trebuie verificați, nu puteți băga. Aveți dreptate, am 
fost, sigur, dar nu eram documentat. Toate se dau așa, cu 3-4 ore materialele și pe urmă 
faci ce vrei. Dar, mă rog. Sunt mulțumit. Am înțeles.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „Materialele au fost postate ieri, 
dl. coleg.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Am înțeles, știu, la ora două.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. r): „Bine, mulțumim.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumesc. Sper că s-a 

clarificat și putem trece la vot. Da, trecem la vot.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu proiectul de 

hotărâre nr. 2.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „De acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 



 

 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 234/2020. 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Urmează punctul D1.” 
PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind finanțarea 

nerambursabilă din fonduri publice a proiectelor sportive din bugetul Municipiului Sfântu 
Gheorghe pe anul 2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „În bugetul municipiului s-
au prevăzut 400.000 de mii de lei pentru acest scop. Concursul de proiecte a fost anunțat în 
luna martie, dar din cauza stării de urgență, decretată în 16 martie, a fost suspendat acest 
proces. S-a reluat acum recent discutarea proiectelor depuse. S-a solicitat o declarație pe 
proprie răspundere de la reprezentanțiile legali al asociațiilor, care au depus proiecte, 
privind neretroactivitatea activităților, respectarea indicatorilor asumați, și respectarea 
normelor instituite pe perioada pandemiei. Din cei 34 deponenți 21 au depus această 
declarație pe proprie răspundere, deci proiectele lor au fost evaluate și 21 de proiecte în 
sumă totală de 375.000 de lei sunt propuse pentru aprobare Consiliului Local.” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumim. Aveți 
întrebări? Comisia nr. VI a aprobat proiectul de hotărâre cu 5 voturi pentru, dl. Comăneci 
nu a participat la dezbatere și la vot. Trecem la vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Nu particip la vot, nu 

votez.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu D1.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „De acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Comăneci Liviu-
Vasile), 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), HOTĂRÂREA NR. 235/2020. 

PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.06.2020. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.m/lb.r): „Vă mulțumesc. (lb.r): 
Pe 31 ianuarie, când am adoptat bugetul, am planificat venituri în valoare de 149.244.950 
de lei. În primele 6 luni ale anului, acest buget a fost rectificat cu suma de 6.257.000 de lie, 
astfel până la 30.06.2020 am calculat cu venitrui pe întreg anul, în valoare de 155.501.950 
de lei. Din această sumă, la capitolul venituri a fost încasat suma de 66.264.946 de lei, 
reprezentând 46 % din prevederile anuale, iar la cheltuieli suma de 56.990.059 de lei, 
reprezentând 36,65 % din prevederile anuale aprobate. (lb.m/lb.r): Vă mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Aveți întrebări? 



 

 

Comisia nr. I și comisia nr. V cu 6, respectiv 7 voturi, în unanimitate au aprobat proiectul. 
Trecem la vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Da, da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acrod.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu D2.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „De acord.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Da.” 

 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Toth-Birtan Csaba), 
HOTĂRÂREA NR. 236/2020. 

PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind dezlipirea unui 
teren situat în Municipiul Sfântu Gheorghe, Cartierul Câmpul Frumos. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS: (lb.m/lb.r): „Vă mulțumesc.” (lb.r): 
”Este vorba despre un teren în suprafață de 79256 mp. Acest teren urmează să fie 
dezmembrat în nouă loturi, conform documentației cadastrale, anexată la prezenta hotărâre. 
Primul lot va avea 22441 mp, al doilea 3674 mp, al treilea 5016 mp, al patrulea 33722 mp, 
al cincelea 10000 mp, al șaselea 1522 mp, al șaptelea 703 mp, al optălea 187 mp, al noălea 
1991 mp. (lb.m/lb.r): Vă mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Aveți întrebări în 
legătură cu proiectul de hotărâre D3? Comisia nr. I și comisia nr. V cu 6, respectiv cu 7 
voturi a acordat aviz favorabil proiectului, și atunci putem trece la vot.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r.): „Da, sunt de acord cu D3.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Da.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Toth-Birtan Csaba), 
HOTĂRÂREA NR. 237/2020. 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Tischler Ferenc, la 
punctul D2 nu ai reușit să te contectezi.” 

Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „Da, sunt de acord, votez.” 



 

 

Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.r): ”Mulțumim. Și dl. 
Tischler a fost de acord cu punctul D2. La diverse nu am avut altceva. Am terminat pentru 
astăzi. Vă mulțumim pentru prezență. O zi frumoasă vă doresc. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 16 septembrie 
2020. 
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